
 

 

Lerums Bridgeklubb      Protokoll nr 5 2023/2024 
Styrelsemöte tisdag 20 februari 2024 
 
Närvarande:      Ej närvarande: 
Elisabeth Svenson, ordf.     
Ronny Terbrant 
Jesper Johansson 
Birgitta Petersson 
Christina Petrelius-Larsson 
Peggy Veerman 
Eliza Åkesson 
Fredric Olesen (punkt 1-13 samt 15)       
                  

1. Mötets öppnande 

Ordförande Elisabeth Svenson hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat. 

2. Val av justeringsperson.  

Christina Petrelius-Larsson utsågs till justeringsman. 

3. Godkännande av dagens agenda/ ev nya ärenden.  

Agendan godkändes utan tillägg. 

4. Tidigare protokoll.  

Utestående fråga kring tavlor, Christina och Ronny ska ta detta vidare. 

5. Ekonomisk rapport. 

Januariresultatet visar på en liten förbättring/återhämtning av den minskning av 
kaféintäkter vi sett tidigare. 

6. Bidrag från kommunen  

Birgitta tar detta vidare. 

7. Bridgetime, utvärdering. Fredric, Jesper och Ronny. 

Jesper har kommit med i IT-kommittén för SBF, i syfte att delta i arbetet att ersätta 
Ruter. Arbetet med att ersätta Ruter fortsätter centralt.  

8. Hjärtstartare. 

Eliza har undersökt ett antal olika leverantörer och produkter som skulle kunna vara 
lämpliga. Det finns alternativ att antingen köpa eller hyra en hjärtstartare. I hyra 
ingår batterier, service och försäkring. Prismässigt är alternativen likvärdiga, 
totalkostnad över 48 månader är något billigare.  
Eliza utreder mer med leverantör vad som gäller kring bindningstid och vad som 
gäller vid avtalstidens slut. Därefter går vi vidare med att hyra en hjärtstartare. 

  



 

 

9. Mail/förslag från Claes Bühler. 

Det diskuterades inkommet förslag rörande kritik att vi har lottade priser de 
tävlingar det delas ut udda antal priser. Frågan diskuterades vidare, styrelsen  
beslutade att inte ändra detta i nuläget, däremot kommer vi att utreda möjliga 
alternativ för hantering av prisfördelning på våra tävlingar framöver. 

10. Tavlor från Pär 

Pär Andersson har varit generös och skänkt ett par tavlor till klubben, varav några 
ev. kommer att hängas upp på klubblokalens väggar. 

11. Lagspelet 

Det har inkommit en del kritik mot hur lagspelet är uppsatt per idag. Ett par 
alternativ diskuterades, t.ex. att anordna fler lagspel (ett under hösten och ett under 
våren), samt att ev. använda seedning om nuvarande upplägg med lagstege ska 
återanvändas. 
Ett förslag om att dela upp lagspelet med en omgång på hösten, och en på våren ska 
tas fram, samt att göra en bättre initial seedning så att alla lag får möta mer 
jämbördiga lag från början. 
Ett mailutskick ska göras till lagkaptenerna för att insamla feedback från lagen innan 
beslut tas.  

12. KM mat, personal, TL  

Planering och arbetsfördelning kring KM diskuterades och gicks igenom 
 Sonja och Ingela ställer upp som kökspersonal under KM. 
 Birgitta ordnar med mat, både kött och vegetariskt. Planen är att servera 

fläskfilé och potatisgratäng, samt ev. vegetariskt alternativ för de som 
föranmält. 

 Jesper löser dryck (läsk, vatten, alkoholfri öl) samt frukt. 
 Christina köper in sallad och potatisgratäng. 
 Peggy och Elisabeth ordnar med något gott till eftermiddagskaffet. 
 Elisabeth bakar bullar till förmiddagskaffet. 
 Ronny är TL, med stöd av Bengt Anderson. 
 Tidsschema och övrig arbetsfördelning diskuterades. 

 
På kommande veckas tävlingar behöver vi också påminna om att betala startavgiften 
via Swish innan KM. 

13. Kommittébridge 

Frågan bordläggs till nästa möte. 

14. Storstädning, datum och vilka? 

Frågan bordläggs till nästa möte. 
  



 

 

15. Mikrofonen, hur hantera att hyresgästen ovanför störs? 

En av våra hyresgäster (på våningen ovanför) har inlämnat klagomål på att vi 
använder mikrofon, vilket stör deras Yogapass på torsdagar. Det diskuterades hur vi 
ska hantera denna situation på bästa sätt, bl.a. genom att fortsatt hålla en dialog med 
motparten för att eventuellt hitta en kompromiss som kan fungera för alla. 

 

16. Förslag från medlem att förlänga fikarasten. 

Det beslöts att det i nuläget inte är aktuellt att förlänga fikarasten utan i stället se 
över andra åtgärder som kan avlasta respektive tävlings kaféansvariga tidsmässigt. 
Som ett led i detta planeras försäljning av kafékuponger övergå till 
tävlingsledarna/styrelsen och endast ske före tävlingsstart. Birgitta Petersson tar 
fram förslag till nytt sätt att redovisa försäljningen. Det är även tacksamt om 
styrelsen och övriga frivilliga kan hjälpa till i köket vid behov 

17. Nästa möte.  

Nästa styrelsemöte bestämdes till tisdag 26/3 klockan 18:15 
 
 
 
Hedefors den 20 februari 2024 
 
 
 
Fredric Olesen 
Sekreterare 

 
 
Justeras: 
 
   
Elisabeth Svenson   Christina Petrelius-Larsson 
Ordförande    Justeringsman    


